

Terms and Conditions of Klook Promotion (the "Promotion"):

1. Unless otherwise specified, the promotion period is valid from 18 July 2019 to 31 December 2020 (both dates inclusive) (the "Promotion Period").
2. The Promotion is applicable to cardholders ("Cardholders") of credit cards issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank"), including Standard Chartered credit cards and its co-branded cards, MANHATTAN credit cards and its co-branded cards (except Standard Chartered UnionPay Dual Currency Platinum credit card) ("Eligible Cards").
3. To be eligible for the following offers ("collectively, "Offers") as listed in Table 1 below, Cardholders are required to
 - (i) sign up for an account on Hong Kong Klook's (the "Merchant" or "Klook") website or mobile app ("Klook Booking Platform"), which may be subject to terms and conditions as stipulated by the Merchant; and
 - (ii) purchase designated products up to a designated amount (if applicable) ("Eligible Transaction") ; and
 - (iii) enter the relevant Promo Code as specified below in Table 1 into the promo code field in the check-out section ; and
 - (iv) settle the Eligible Transaction in full by the Eligible Card during the Promotion Period:-

Table 1

	Promotion Period	Users	Single Net Spending amount	Discount	Maximum discount amount or quota during the Promotion Period	Promo code
Offer 1	18 July – 31 August 2019	All users	HKD500 or above	Up to 10% Off	<ul style="list-style-type: none"> • HKD100 once per user • Limited to first 2,000 Eligible Transactions 	SCBKLK10
Offer 2	18 July – 31 August 2019	New users	Not applicable	8% Off	One time per user	SCBKLK8
Offer 3	18 July 2019 – 31 December 2020	Existing users		5% Off	Not applicable	SCBKLK5

4. Offer 1 is only applicable to the first 2,000 Eligible Transactions completed in accordance with Clause 3.
5. Offer 2 is applicable to new users of the Merchant only. A new user refers to a user of Klook account who has not placed any orders on the Klook Booking Platform before the Promotion Period. Otherwise, the user shall be deemed as an existing user of the Merchant. The registered phone of a new user's account must be a Hong Kong phone number (+852) as verified through SMS and has not been used in other accounts' profile.
6. The Offers are not applicable to certain products / activities as may be specified by the Merchant from time to time on the Klook Booking Platform, including but not limited to Tokyo Disneyland, Osaka Amazing Pass, Legoland® Japan, certain JR Pass Activities and South East Asia Activities.
7. While Klook Booking Platform is based in Hong Kong, prices of the travel products and activities may be converted into different currencies other than Hong Kong dollars, which may include service charges and / or handling fees. Rates of travel products and activities quoted on the Klook Booking Platform may vary due to exchange rate fluctuations. Please refer to the Klook Booking Platform for the most updated prices for the travel products and activities
8. Each Cardholder can enjoy Offer 1 and Offer 2 once during the Promotion period.
9. Only one promo code can be applied for each Eligible Transaction.
10. Offer 1, Offer 2 and Offer 3 cannot be used together.
11. All Offers are not saleable, not redeemable for cash, not cancellable, not changeable, not exchangeable or transferable for whatever purpose and cannot be used in conjunction with other promotional offers.
12. The Promotion may be subject to additional terms and conditions set out by the Merchant, please contact the Merchant for details.
13. All photos and product information are for reference only.
14. The Promotion shall be terminated immediately in case of cessation of business by the Merchant.
15. Cardholders understand and accept that the Bank is not the supplier of the products and/or services supplied by the Merchant under or in connection with the Offer(s). The Bank shall bear no liability relating to any aspect of the products and/or services, including without limitation, their quality, the supply, the descriptions of products and/or services provided by the Merchant , any false trade description, misrepresentation, mis-statement, omission, unauthorized representation, unfair trade practices or conduct in connection with the promotion of the Offer(s) or in making available the Offer(s) or the products and/or services under the Promotion, by the Merchant, its employees, officers or agents.
16. Personal data of Cardholders may be collected by the Merchant and the use of such personal data shall be subject to the Privacy Policy of the Merchant. The Bank is not involved in any part of such data collection and usage. Please contact the Merchant for related details.
17. The Bank and the Merchant reserve the right to alter, extend, or terminate the Promotion and amend the terms and conditions at any time without prior notice. In case of disputes, the decision of the Bank and the Merchant shall be final and binding.
18. In case of any disputes, Cardholders are required to present the relevant original receipts issued by the Merchant and credit card sale slips (if applicable) for further investigation by the Bank.
19. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

Klook推廣計劃(「此推廣計劃」)之條款及細則:

- 除特別註明外，優惠期由2019年7月18日至2020年12月31日(包括首尾兩日)(「推廣期」)。
- 客戶(「客戶」)須以渣打銀行(香港)有限公司(「本行」)發行之信用卡，包括渣打信用卡及其聯營卡、MANHATTAN信用卡及其聯營卡(不包括渣打銀聯雙幣白金信用卡)(「合資格信用卡」)簽賬，方可參與此推廣。
- 於推廣期內，客戶須：
 - 於香港Klook(「商戶」或「Klook」)網站或手機App("Klook旅遊產品平台")註冊為Klook用戶(須受有關條款及細則約束);及
 - 購買指定旅遊產品滿指定金額(如適用)(「合資格簽賬」);及
 - 於付款頁面輸入於下列表一之有關優惠碼;及
 - 以合資格信用卡作全數合資格簽賬;
 方可享有以下優惠(「優惠」，統稱為「所有優惠」)。

表一

	推廣期	用戶	單一簽賬淨額	折扣	整個推廣期內最高可享折扣或限額	優惠碼
優惠 1	2019年7月18日至8月31日	所有用戶	HK\$500或以上	低至9折	<ul style="list-style-type: none"> 每位用戶HK\$100一次 限額:首2,000單合資格簽賬 	SCBKLK10
優惠 2	2019年7月18日至8月31日	全新用戶	不適用	92折	每位用戶只限一次	SCBKLK8
優惠 3	2019年7月18日至2020年12月31日	現有用戶		95折	不適用	SCBKLK5

- 優惠1只限首2,000單根據條款3完成之合資格簽賬。
- 優惠2只適用於商戶之全新用戶。全新用戶定義為於推廣期前未曾以Klook賬戶作任何訂單之用戶(否則將被視作Klook現有用戶)，全新用戶賬戶之登記電話必須為香港電話號碼(+852)，並已通過手機短訊驗證及不曾用作其他有訂單紀錄之賬戶電話。
- 所有優惠不適用於以下產品/活動：東京迪士尼樂園、大阪周遊券、大阪樂高樂園、部份JR日本鐵路周遊券及部份東南亞活動等相關活動及其他Klook不時公佈此優惠不適用之產品/活動。
- Klook為香港設立之平台，產品金額可以換算成港幣以外之不同貨幣，部份金額貨幣中可能包含手續費及/或處理費。Klook旅遊產品平台所售旅遊產品/票券個別的折扣實際金額或幅度將隨著匯率波動而有所不同，最新價格請瀏覽Klook旅遊產品平台。
- 客戶於推廣期內可享優惠1及優惠2各一次。
- 每次合資格簽賬只可享一個優惠碼。
- 優惠1、優惠2及優惠3不可同時使用。
- 所有優惠乃非賣品，不論任何原因，均不可兌換現金、取消、更改、轉讓或兌換其他產品，亦不可與其他優惠同時使用。
- 個別優惠附有額外條款及細則，詳情請向有關商戶查詢。
- 所有相片及產品資料只供參考。
- 如參與商戶停止營業，有關優惠將會終止。
- 客戶明白及接納所有商戶提供的有關此推廣計劃的產品及/或服務並非由本行所提供。因此，有關商戶、其員工及其供應商於推廣計劃提供的各項產品/服務的各方面(包括但不只限於質素、供應量、商戶的產品說明及及/或其服務、虛假商品說明、不實的陳述、誤導、遺漏、未經授權的陳述、不良營商手法或誘導)，本行理應毋須負上任何責任。
- 客戶之個人資料或由商戶收集，有關個人資料之使用須受商戶之隱私政策所約束。本行並不涉及此等資料收集及使用之任何部分。有關詳情，請向商戶查詢。
- 本行及商戶保留隨時更改、延長或終止優惠，以及修訂條款及細則之權利而不作另行通知。如對有關此推廣計劃的條款及細則有任何爭議，本行及商戶將保留最終決定權。
- 如有任何爭議，客戶必須提供有關之商戶發出之正本單據及信用卡簽賬存根正本(如適用)以便本行作進一步調查。
- 如中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。